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Abstract (en)
Together with a moulding blank (3), a backing blank (2) bounds a plurality of adjacent chambers (4) which are open at the end side for receiving
long objects, such as ampoules or small bottles (17). A securing element in the form of a securing strap (11, 11') is preferably arranged on both
sides of the chambers (4) and can be folded inwards to retain the objects. The individual chambers preferably have a polygonal cross-section with at
least five corners. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Trägerzuschnitt (2) begrenzt zusammen mit einem Formzuschnitt (3) mehrere nebeneinanderliegende, an der Stirnseite offene Kammern
(4) zur Aufnahme länglicher Gegenstände, wie z.B. Ampullen oder Fläschchen (17). Vorzugsweise auf beiden Seiten der Kammern (4) ist ein
Sicherungselement in der Form einer Sicherungslasche (11, 11') angeordnet, welche zum Arretieren der Gegenstände nach innen umklappbar ist.
Die einzelnen Kammern haben bevorzugt einen polygonalen querschnitt mit wenigstens fünf Ecken. <IMAGE>
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